
 
 
 
 
 
 
 

ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA DE 17 DE SETEMBRE  DE 
2008. 

 
 
 
Quan són les 12:00 hores del dimecres 17 de setembre de 2008, es reuneix al Saló 
d’Actes de la Casa Consistorial la Corporació en Ple per celebrar sessió ordinària en 
primera convocatòria. Sota la presidència del Sr. Batle, D. Mateu Ferrà Bestard hi 
assisteixen els següents regidors; Sr. Joan Peralta Palmer i Sr.  Antoni Palerm Milla, per 
part d’UM; Sr. Manel Romero Romero, i Sr. Miquel Bujosa Picornell per part del 
PSOE;  Sr. Pere Joan Salleras Vives, i Margarita I. Barceló Vives per part del PP. 
 
Es troba present la Secretària de la Corporació, la Sra. Sílvia Ripoll Genovart, la qual 
dóna fe de l’acte. 
 
 
El Sr. Batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents assumptes dins 
l’ordre del dia: 
 
 
1.-  ACTES SESSIONS ANTERIORS. 
 
 
Es sotmet a votació i el resultat és de set (7) vots a favor. 
 
 
2.-  DECRETS I CORRESPONDÈNCIA. 
 
Es dona compte dels Decrets i de la correspondència més rellevant. 
En primer lloc el Batle comenta que ha sortit una subvenció per redacció de catàlegs de 
patrimoni històric, que es sol·licitarà i ja es tenen alguns pressuposts. 
 
També es comenta que ens ha arribat un escrit del Tribunal de Justícia, en el qual ens 
recorden l’obligació de nomenar un Jutge de Pau substitut. Es comenta dir-li al Jutge de 
Pau que proposi algú, i si no fer alguna mena de sorteig. Es durà al proper Ple. 
 
El batle explica que abans del 15 d’octubre s’ha de sol·licitar el POS de 2009, per la 
qual cosa s’ha demanat a l’enginyer Pep Garau que actualitzi els projectes dels camins 
de Sa Galera , Es Cireral i Sa Pedra de s’Ase, per incloure’ls en un POS plurianual, per 
exemple. 
Manel diu que se’n ha de triar un i fer-lo bé, per no haver de fer reparacions després 
d’uns mesos d’haver-ho fet. 
 



També es comenta una carta que l’Ajuntament vol remetre a la Conselleria d’Educació i 
Cultura, per sol·licitar ajudes escolars pels nins de 0 a sis anys. 
 
Margarita demana si s’ha aclarit si la subvenció que reben és ple transport o per 
l’acompnyant, perquè aquest és un tema que s’ha de solucionar ja. 
L’acompanyant pels nins a partir de sis anys, és obligatori, però pels nins de 3 a 6, que 
hi van de manera no obligatòria no hi ha cap tipus d’ajuda. 
El batle comenta que té concertada una cita per la setmana que ve a la Conselleria 
d’Educació i demana a Margarita que li acompanyi i així aclarir el tema d’un cop. 
Manel Romero diiu que el que ha sortit ara són unes ajudes per creació de escoletes pels 
nins de 0 a 3 anys. 
 
Manel vol comentar també, que l’any passat havia problemes més greus que les ajudes, 
com era l’estat dels vehicles que feien el transport escolar, i q ue va sol·licitar al policia 
municipal que es fes un informe denunciat aquesta situació i que es dugués a 
l’organisme pertinent, perquè ens preocupem molt poc de la seguretat dels infants. 
 
La Secretària explica que es fa fer aquesta carta i que varen contestar a l’ajuntament que 
els vehicles esmentats havien passat totes les revisions i inspeccions corresponents i que 
es trobaven en bon estat. 
 
 
 
3.- APROVACIÓ CALENDARI LABORAL PER A 2009. 
 
L’equip de Govern proposa el dia 8 de setembre , dia de la patrona del poble; i  com que 
dia 25 de juliol, patró del Port des Canonge, cau en dissabte, es proposa festiu el 
divendres 24 de juliol de 2009. 
 
 
Es sotmet a votació i el resultat és de set (7) vots a favor. 
 
4.- PROPOSTA D’AGERMANAMENT AMB UN POBLE ITALIÀ. 
 
El Batle explica que es tracta d’una sol·licitud que ens ha fet arribar la FEMP. Es tracta 
d’un poble anomenat STREMBO, situat al nord d’Itàlia , de 520 habitants i amb unes 
característiques geogràfiques similar a les de Banyalbufar. 
 
Els regidors demanen què és el que això suposa. 
El Batle explica que en realitat no ho sap molt bé, es fan unes comissions o delegacions 
i es fan visites d’un lloc cap a l’altre, intercanvis culturals, etc. 
 
Els regidors proposen que es deixi damunt la taula a fi de saber un poc més obre el  
tema, amb la qual cosa estan tots d’acord. 
 
 
 
 
 
 
 



5.- POS 2009. 
 
El Batle diu que com ja s’ha parlat abans, quan es tingui el projecte es durà a Ple per a 
la seva aprovació.  
 
6.- PRECS I PREGUNTES 
 
Manel Romero demana si el marge que es va reparar de les escoles, entra en 
l’assegurança. El Batle respon que no. 
Manel vol comentar també que està molt content de que finalment s’arreglin els camins 
perquè ja fa sis anys que són al govern i no ho havien fet. 
El Batle diu que fa més de sis anys que no s’ha fet res als camins. 
En quant a l’urbanisme, Manel vol saber com es troba el tema de les NNSS. 
El Batle diu que tenia previst, ara després de les festes, començar un altra cop amb les 
reunions amb els dos partits de l’oposició per arribar al màxim consens possible i dur 
endavant la revisió de les NNSS. 
Manel també vol comentar el malestar que hi ha entre la gent del poble pel tema de les 
llicències d’obra, perquè pareix que a uns se’ls eixa fer més que a altres, i demana que 
hi hagi un equilibri, i que abans de que es facin segons quines coses, s’adverteixi a qui 
les fa del què es pot fer i el què no. 
El batle diu que no té constància d’aquest malestar de què parla Manel i que no sap a 
què es refereix. 
Manel també vol recordar un altra cop que les persianes que s’obrin cap al carrer del 
local de vora el PAC, és un tema incomprensible, per seguretat i per estètica. 
 
Miquel Bujosa vol donar en primer lloc l’enhorabona a Joan Peralta en nom del PSOE 
,per les festes d’enguany, i també concretament per l’Acte de nomenmanet de fill 
adoptiu que va ser molt adequat, solemne que va anar tot molt bé. 
Miquel diu que ha vist als taulons unes bases per cobrir una plaça de peó de 
manteniment i recollida de fems. 
El Batle diu que sí, que com ja es preveia al pressupost es necessita una persona per tirar 
endavant el sistema de recollida de fems, així com també material i infraestructures. A 
tots els agradaria que el tema del fems anés més aviat , però es fa tot el que es pot, tenint 
en compte els recursos de l’Ajuntament. 
Miquel demana si es pot anar a jugar al camp de Ses teules i si s’ha de demanar claus. 
El Batle diu que s’han de sol·licitar les claus a l’Ajuntament que es demana una fiança 
que es torna quan es retornen les claus.  
Miquel diu que es podria posar un cartell anunciant-ho ,perquè molta gent no ho sap. 
 
Margarita Barceló també vol donar l’enhorabona a Joan Peralta  per les festes, en nom 
del PP, i sobretot a la comissió creada per al nomenament del fill adoptiu, especialment 
a la gran tasca realitzada per Ana Pilar Albertí i Paco Albertí. També ho vol fer 
extensible a Jeroni Albertí. 
 
Joan Peralta demana la paraula per donar les gràcies a tots i també agrair a tots els que 
han col·laborat en les festes activament, perquè sense ells no hagués estat possible. 
 
El Batle diu que enguany la participació de la gent ha sigut molt alta , molt més que 
altres anys i que això és molt important. Seria molt bo que l’any que ve hi participés 



tothom , independentment de la ideologia perquè són les festes del poble, no les de 
l’Ajuntament. 
 
Pere Joan vol comentar que el me´s d’agost es va escriure una carta al diari denunciant 
totes el fems i escombreries que hi havia a la carretera del Port des Canonge, i la mala 
imatge que es donava a tots els que ho veien. És molt trist que hagi de surtir al diari 
perquè si posi remei. 
 
Toni Palerm diu que la diada que es va organitzar per dur a terme la neteja de la 
carretera, estava plantejada abans de que la carta sortís al diari, encara que sí té raó en 
què la brutor (geleres, etc) va estar massa temps a la vista. Sí es va deixar un temps 
conscientment perquè la gent fos conscient del que fan. 
Toni Palerm es lamenta també perquè molta gent significativa del Port des Canonge que 
havia estat convidada a participar-hi, no hi va aparèixer. 
 
El Batle comenta que hi previstes altres actuacions d’aquest tipus a Banyalbufar. 
  
 
No havent més temes a tractar, quan són les 13:30 hores el Sr. Batle aixeca la sessió, de 
la que s’estén la present Acta i de la que jo com a Secretària dón fe amb el vist i plau del 
Sr. Batle. 
 
 

Banyalbufar, 17 de setembre  de 2008. 
 
 

                                 V-I-P 
EL BATLE                                     LA SECRETÀRIA 

 
 
 
 
 


